
PROJEKT NR XLVI/2022 
Z SESJI RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 14 czerwca 2022 r.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – p. Marcin Fabisiak. Obrady odbyły 
się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie. 

Ad. 1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

O godz. 10.122 Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i rozpoczął obrady XLVI 
sesji Rady Gminy Wieliszew. Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez 
przyciśnięcie przycisku kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 15 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził kworum, a tym samym prawomocność 
podejmowanych uchwał.  

Lista obecności radnych, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad wraz z materiałami został 
zamieszczony w systemie e-sesja na siedem dni przed terminem obrad. Poprosił o 
zgłaszanie uwag i zmian do porządku obrad.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 
poprosiła o dodanie punktu Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działalność Wójta Gminy Wieliszew.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by projekt uchwały rozpatrzeć w punkcie 20 
porządku obrad.  

Więcej zmian nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nw. 
porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad XLVI sesji Rady Gminy Wieliszew. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy /z dn. 28.04.2022 r. oraz z dn. 10.05.2022 

r./. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 
6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na nie 

odpowiedziach.  
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wieliszewie za 
2021 rok. 

8. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2021 rok: 
a. przedstawienie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2021 rok, 
b. debata nad raportem, 
c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum zaufania. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok: 
a. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok, 
b. odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wieliszew 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok, 

c. dyskusja, 



d. głosowanie nad projektem uchwały. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2021 rok: 
a. zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy, 
b. odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wieliszew, 

c. dyskusja, 
d. głosowanie nad projektem uchwały.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Wieliszew. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew 
na rok 2022. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej 
Rady Gminy Wieliszew. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu określającego niektóre 
zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania 
przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 
gminie Wieliszew na rok szkolny 2022/2023. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIV/169/2020 Rady Gminy 
Wieliszew z dnia 23 stycznia 2020 r. w zasad udzielania dotacji celowych z budżetu 
gminy na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania w 
ramach poprawy jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
położonej w miejscowości Wieliszew, gmina Wieliszew. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 
położonej w miejscowości Olszewnica Nowa gmina Wieliszew. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wsi 
Michałów-Reginów w sprawie naprawy nawierzchni ulicy Polnej.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
Gminy Wieliszew. 

21. Wolne wnioski i informacje.  
22. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad z zaproponowanymi zmianami. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy /z dn. 28.04.2022 r. oraz z dn. 
10.05.2022 r./. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekty protokołów zamieszczone zostały i 
przesłane drogą mailową. Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 28.04.2022 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 



ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 10.05.2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił prezentacje z działalności w okresie 
międzysesyjnym.  

Prezentacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 
do protokołu.  

Ad. 5. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady 
Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informacje z działalności Przewodniczącego, Rady 
Gminy i Komisji Rady gminy w okresie międzysesyjnym.  

Informacja z działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady gminy w okresie 
międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad. 6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na 
nie odpowiedziach.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że nie wpłynęły żadne interpelacje i 
zapytania.  

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Wieliszewie za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – p. Grażyna Kwiatkowska 
poinformowała, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną, wraz z 
załączoną autopoprawką. Autopoprawka dotyczy kwoty zysków i strat 9 895,33 zł.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Wieliszewie za 2021 rok, wraz z autopoprawką. 
 Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 



Uchwała Nr XLVI/445/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wieliszewie za rok 
2021, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 8. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Wieliszew za rok 2021: 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w ten punkt rozbity został na kilka 
podpunktów.  

Ad. a. przedstawienie raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2021 rok, 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił prezentację dotyczącą raportu o stanie Gminy 
Wieliszew za 2021 rok. 

Prezentacja dotycząca raportu o stanie Gminy Wieliszew za 2021 rok, stanowi załącznik nr 
6 do protokołu. 

Ad. b. debata nad raportem, 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 
do debaty nad raportem mogli zgłaszać się mieszkańcy. Jednak nikt się nie zgłosił.  

Radny Edwin Zezoń zwrócił uwagę na wskazane mocne i słabe strony gminy. Zgodził się z 
uznaniem szlaków komunikacyjnych za słaby punkt, jednak zdaniem p. Zezonia zabrakło 
propozycji na rozwiązanie tego problemu. Zdaniem radnego powinien zostać opracowany 
plan asfaltowania dróg szutrowych.  

Radny Edwin Zezoń jak słabe punkty wymienił również m.in.:  

- oświatę w gminie, niski wskaźnik zdawalności egzaminów wśród uczniów, zaproponował 
wprowadzenie rodzaju premii motywacyjnych dla nauczycieli, za wyniki egzaminów, 

- dział prawny, sprawy toczące się przez lata, np. kwestia przekazania boiska na Silikatach 
na rzecz gminy, 

- powstanie KZB, które mogłoby przejąć zadania utrzymania pasów drogowych, napraw 
chodników czy dróg, 

- zdaniem radnego gmina nie rozwija się w sposób harmonijny, są miejscowości w gminie 
w których nie prowadzone są inwestycje oświatowe.  

Radny Zezoń zwrócił jednak uwagę, że raport o stanie gminy wskazuje również plusy, 
jednak o tych minusach konieczna jest dalsza dyskusja.  

Radny Powiatu Legionowskiego – p. Grzegorz Zbroch zaproponował, by rozważyć 
utwardzanie dróg nie asfaltem a betonem, wiele samorządów gminnych korzysta z tego 
sposobu, który jest tańszy.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odniósł się do wypowiedzi radnego Edwina Zezonia oraz 
radnego Grzegorza Zbrocha. Poinformował, że w gminie jest już prowadzony plan 
asfaltowania dróg, w 2021 roku wykonano nakładkę asfaltową m.in. na ulicach Willowej w 
Wieliszewie oraz Głównej i Bagiennej w Sikorach. W odniesieniu do powstania KZB w 
gminie, Wójt stwierdził, że nie ma odpowiednich danych jakie koszty dla gminy 
generowałoby powołanie spółki. W odniesieniu do rozwoju gminy, Wójt nie zgodził się z 
opinią radnego Zezonia, ponieważ w każdej z miejscowości realizowane są projekty ważne 
dla mieszkańców. Kolejnym etapem będzie powstanie m.in. przedszkola w Michałowie 
Reginowie i Wieliszewie. W kwestii oświaty, Wójt wyraził obawę czy sposób motywowania 
za wyniki w nauce jest odpowiedni. Wtedy może nastąpić w szkołach większy podział na 
uczniów zdolnych i mniej zdolnych. Niestety takie propozycje nadal padają, co nie jest 
korzystne dla uczniów.  



Wójt podziękował radnemu Zbrochowi za propozycje poinformował, że wielokrotnie 
korzystano z rozwiązań wprowadzanych w innych samorządach.  

Radny Jan Sołtys odniósł się do dyskusji odnośnie do sposobu utwardzania dróg. 
Poinformował, że analizy co do opłacalności były przeprowadzane w 2012 roku, wtedy 
okazało się, że są one zbliżone do siebie. Stwierdził, że taka analiza ponownie została 
przeprowadzona.  

Radny Artur Miętek odniósł się do kwestii oświaty. Poinformował, że na posiedzeniach 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu analizowane są wyniki egzaminów i prowadzone 
dyskusje. Na te kwestie nie można patrzeć przez pryzmat motywacji nauczyciela, ale 
również przez pryzmat uczniów, ilości orzeczeń.  

Ad. c. podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum 
zaufania. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną, przy 
jednym głosie wstrzymującym się.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy Wieliszew wotum zaufania. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XLVI/446/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Wieliszew wotum 
zaufania, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2021: 

Ad. a. przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok, 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił prezentacje z wykonania budżetu za 2021 
rok. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu  

Ad. b. odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
Wieliszew sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok, 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr 3.e./208/2022 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 27 kwietnia 2022 roku w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Wieliszew sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Gminy Wieliszew za 2021 rok. 

Ad. c. dyskusja, 

Nie zgłoszono. 

Ad. d. głosowanie nad projektem uchwały. 



Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 
2021, w brzmieniu zaproponowanym. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XLVI/447/2022 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za rok 2021, stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu.  

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok: 

Ad. a. zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o 
udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy, 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – p. Jan Sołtys odczytał Uchwałę Nr 1/2022 Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Wieliszew z dnia 20 maja 2022 r. w sprawie wydania opinii o 
wykonaniu budżetu Gminy Wieliszew za 2021 rok i wniosku o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy Wieliszew. 

Ad. b. odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Wieliszew, 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał Uchwałę Nr 3.f.1/118/2022 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 27 maja 2022 roku w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wieliszew w sprawie udzielenia 
absolutorium dla Wójta Gminy Wieliszew za 2021 rok. 

Ad. c. dyskusja, 

Nie zgłoszono. 

Ad. d. głosowanie nad projektem uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną, przy 
jednym głosie wstrzymującym się.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok, w brzmieniu 
zaproponowanym. 
Wyniki głosowania 



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki podziękował radnym za udzielenie absolutorium, 
podziękował pracownikom oraz sołtysom za współpracę.  

Uchwała Nr XLVI/448/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2021 rok, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie autopoprawki do projektu uchwały.  

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak poinformowała, że autopoprawka została 
przygotowana w związku z utworzeniem nowego zadania dotyczącego zakupu wyposażenia 
stołówki szkolnej w SP w Janówku Pierwszym, w ramach funduszu sołeckiego wsi Góra. W 
wydatkach majątkowych, po otwarciu ofert na budowę oświetlenia ulicznego w drogach 
gminnych, konieczne jest zwiększenie środków.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował w imieniu Dyrektor Szkoły Podstawowej w 
Janówku Pierwszym za zmianę klasyfikacji budżetowej.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew, wraz z autopoprawką.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 
Wrzesińska, Edwin Zezoń 
BRAK GŁOSU (1) Jan Sołtys 

Uchwała Nr XLVI/449/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Wieliszew, stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 
Gminy Wieliszew na rok 2022.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną, przy 
jednym głosie wstrzymującym się.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2022, wraz z autopoprawką.  



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XLVI/450/2022 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew na 
rok 2022, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 
Młodzieżowej Rady Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Mietek poinformował, że 
projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Poinformował, że taka uchwała 
została podjęta kilka lat temu, obecny projekt ma na celu dostosowanie do obowiązujących 
przepisów prawa. Powołanie Młodzieżowej Rady Gminy ma na celu zainteresowanie 
młodzieży działalnością na rzecz lokalnej społeczności.  

Radny Edwin Zezoń zgłosił uwagi do projektu uchwały, m.in.:  

- kandydatami na radnych powinna być młodzież z gminy a nie tylko młodzież ucząca się 
w szkołach na terenie gminy, 

- dlaczego komisje wyborcze mają przedstawiać kandydatów Wójtowi? 

- opiekun rady – czy jest konieczna taka osoba, czy nie powinna być niekarana nie tylko 
za przestępstwa wobec dzieci i młodzieży, ale w ogóle przedstawić zaświadczenie o 
niekaralności, 

- czemu komisje wskazane w paragrafie 4 ograniczone zostały tylko do trzech komisji. 

Radny Edwin Zezoń zaproponował rozważenie wycofania tego punktu z porządku obrad i 
ponowne przeanalizowanie projektu uchwały.  

Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – p. Jerzy Iwański odniósł się do uwag radnego 
Zezonia. Poinformował, że kandydować do Młodzieżowej Rady Gminy mogą wszyscy 
uczniowie uczęszczający do szkół na terenie gminy oraz mieszkańcy, którzy uczęszczają 
do szkół poza jej terenem. 

Odnośnie do opiekuna rady poinformował, że jest to możliwość a nie obowiązek. W kwestii 
niekaralności oczywiście można rozszerzyć zakres.  

Wymieniono najbardziej oczywiste komisje, w których młodzież zechciałaby działać. 

Informowanie Wójta gminy wiąże się z obowiązkami, jakie uchwała nakłada na Wójta, m.in. 
ogłaszanie składu rady oraz w przypadku wygaśnięcia mandatu lub rezygnacji.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki w uzupełnieniu wypowiedzi Dyrektora CUW dopowiedział, 
że można uszczegółowić zapis paragrafu o komisjach poprzez dodanie zwrotu „w 
szczególności”.  

Radny Edwin Zezoń ad vocem stwierdził, że wyjaśnienia Dyrektora CUW nie są 
wystarczające. Zdaniem radnego nie ma możliwości by osoby nie będące uczniami danej 
szkoły weszły w skład rady. W odniesieniu do informowania Wójta gminy, radny stwierdził, 
że powinny być to tylko informacje odnośnie do wyboru członków rady.  



Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki ad vocem odniósł się do wypowiedzi radnego Edwina 
Zezonia. Poinformował, że szkoła traktowana jest szerzej, jako obwód wyborczy w którym 
dany kandydat może startować. W odniesieniu do przekazania informacji Wójtowi, jest to 
tylko w formie protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przygotowanie głosowania odnośnie do 
uwzględnienia poprawki zgłoszonej przez radnego Edwina Zezonia w par. 4 ust. 12, poprzez 
dopisanie zwrotu „w szczególności”. 

Głosowano w sprawie: uwzględnienia poprawki zgłoszonej przez radnego Edwina 
Zezonia w par. 4 ust. 12, poprzez dopisanie zwrotu "w szczególności". 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy Wieliszew, w brzmieniu zaopiniowanym przez 
Komisję Oświaty. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, 
Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Artur Miętek, Edwin Zezoń 

Radny Artur Miętek zgłosił, że omyłkowo przycisnął przycisk wstrzymuję się, jest za 
podjęciem uchwały. 

Uchwała Nr XLVI/451/2022 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Młodzieżowej Rady 
Gminy Wieliszew, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 
określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
placówkach wychowania przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew 
jest organem prowadzącym. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Mietek poinformował, że 
projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Dotyczy zapisu o dodatku 
funkcyjnym dla kierownika świetlicy. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu 
określającego niektóre zasady wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach 
wychowania przedszkolnego i szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem 
prowadzącym, w brzmieniu zaproponowanym. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 



ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XLVI/452/2022 w sprawie zmiany regulaminu określającego niektóre zasady 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach wychowania przedszkolnego i 
szkołach, dla których Gmina Wieliszew jest organem prowadzącym, stanowi załącznik nr 
14 do protokołu. 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w gminie Wieliszew na rok szkolny 2022/2023. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Mietek poinformował, że 
projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Uchwała jest podejmowana co 
roku. Średnie kwoty są wskazane na dzień 1 czerwca 2022 r.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w gminie Wieliszew na rok szkolny 2022/2023, w brzmieniu 
zaproponowanym. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XLVI/453/2022 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 
Wieliszew na rok szkolny 2022/2023, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIV/169/2020 
Rady Gminy Wieliszew z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie zasad udzielenia 
dotacji celowych z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł 
ciepła centralnego ogrzewania w ramach poprawy jakości powietrza na terenie 
Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącą Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Ekologii – p. Grażyna Kwiatkowska 
poinformowała, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Zmiany 
wynikają w związku z wniesionymi uwagami RIO.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XIV/169/2020 Rady Gminy Wieliszew z dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie zasad udzielania 
dotacji celowych z budżetu gminy na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła 
centralnego ogrzewania w ramach poprawy jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew, 
w brzmieniu zaproponowanym. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XLVI/454/2022 zmieniająca Uchwałę Nr XIV/169/2020 Rady Gminy Wieliszew 
z dnia 23 stycznia 2020 roku w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu gminy 
na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła centralnego ogrzewania w ramach 
poprawy jakości powietrza na terenie Gminy Wieliszew, stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu. 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej położonej w miejscowości Wieliszew, gmina Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Jest to droga 
wewnętrzna nr ewidencyjny 67, położonej w Wieliszewie, proponowana nazwa to ulica 
Krystyny Krahelskiej.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej położonej w miejscowości Wieliszew, gmina Wieliszew, w brzmieniu 
zaproponowanym.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XLVI/455/2022 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 
miejscowości Wieliszew, gmina Wieliszew, stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica Nowa gmina Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 
poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Jest to droga 
wewnętrzna nr ewidencyjny 398, będącej we władaniu samoistnym gminy Wieliszew, 
proponowana nazwa to Czerwonych Maków.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 
wewnętrznej położonej w miejscowości Olszewnica Nowa gmina Wieliszew, w brzmieniu 
zaproponowanym. 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 



ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XLVI/456/2022 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 
miejscowości Olszewnica Nowa gmina Wieliszew, stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
mieszkańców wsi Michałów-Reginów w sprawie naprawy nawierzchni ulicy 
Polnej.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie projektu uchwały Przewodniczącą 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 
przedstawiła projekt uchwały. Petycja dotyczyła niewłaściwego stanu nawierzchni ulicy 
Polnej w Michałowie Reginowie. W trakcie rozpatrywania petycji, okazało się, że droga nie 
jest we władaniu gminy a należy do Skarbu Państwa. Członkowie komisji uznali, że 
rozpatrzenie petycji nie jest w kompetencjach Rady Gminy i proponują skierować ją 
zgodnie z kompetencjami do Starosty Legionowskiego. Jak również rekomendujemy 
wsparcie finansowe w celu poprawienia nawierzchni tej drogi.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że odbyło się spotkanie z mieszkańcami, 
prowadzone są również rozmowy z zarządcą drogi o przekazanie jej w zarząd gminie. Jeżeli 
będą znane ustalenia ze Starostwem Legionowskim będą wdrażane dalsze rozwiązania.  

Radny Edwin Zezoń poinformował, że mieszkańcy nie są zainteresowani kto jest zarządcą 
drogi. Podziękował również Wójtowi Gminy za podjęte działania, jak również nie zgodził się 
z rekomendacją Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Rafał Donarski poprosił o wyjaśnienie, kto jest przedstawicielem Skarbu Państwa, z 
informacji które posiada nie jest to Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki potwierdził, że MPWiK nie jest zarządcą drogi, 
przedstawicielem Skarbu Państwa jest Starosta Legionowski. Wójt Paweł Kownacki 
podkreślił, że będą prowadzone rozmowy ze Starostą. Jeżeli rozmowy nie będą 
zadawalające, wtedy będziemy szukać dalszych rozwiązań.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
mieszkańców wsi Michałów-Reginów w sprawie naprawy nawierzchni ulicy Polnej, w 
brzmieniu zaproponowanym. 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska 
PRZECIW (1) Edwin Zezoń 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dorota Trzaskoma 

Uchwała Nr XLVI/457/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców wsi Michałów-
Reginów w sprawie naprawy nawierzchni ulicy Polnej, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Wójta Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o omówienie projektu uchwały Przewodniczącą 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  



Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 
przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że do Urzędu Gminy wpłynęła informacja 
Regionalnego Inspektora Ochrony Środowiska o nieotrzymaniu odpowiedzi na pismo, które 
były wystosowane. Z treści pisma wynika, że jest to skarga. W trakcie rozpatrywania skargi 
ustalono, że organ nie może składać skargi na inny organ. Komisja rekomenduje 
pozostawienie skargi bez rozpatrzenia.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Wójta Gminy Wieliszew. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-
Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 
Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 
Danuta Wrzesińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Uchwała Nr XLVI/458/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Wieliszew, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad. 21. Wolne wnioski i informacje.  

Radny Edwin Zezoń poinformował o organizacji Pikniku Motocyklowego w dniu 26 czerwca 
2022 r. o godz. 11.00. Na które zaprosił zebranych. Zwrócił się z prośbą o zakup kilku 
egzemplarzy książki „Podkowa z hacelami”, która była wydana przez Stowarzyszenie 
Przyjaciół Legionowa. Zaproponował również by nadać imię jednej z ulic Wojciecha 
Derejskiego, mieszkańca Michałowa Reginowa, zasłużonego dla gminy. Poprosił o 
wyrównanie ulic Prostej i Głównej. Odnośnie do ulicy Długiej również należy ją wyrównać 
doraźnie, w związku z korzystaniem z tej ulicy podczas objazdu.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki ad vocem, podziękował za zaproszenie, w kwestiach ulic 
będą one równane, jednak ze względu na opady deszczu konieczne jest przesunięcie prac.  

Radny Powiatu Legionowskiego – p. Grzegorz Zbroch poruszył kwestię podjętej uchwały 
intencyjnej w sprawie opracowania projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części wsi Kałuszyn, Olszewnica Nowa, Skrzeszew i Sikory. W imieniu 
mieszkańców poinformował, że mieszkańcy są przeciw uchwaleniu planu dla tego obszaru. 
Zwrócił się z prośbą o odstąpienie od prac nad projektem uchwały i uchylić uchwałę. 
Argumentując to, że mieszkańcy nie byli wnioskodawcami o przystąpienie do sporządzeniu 
planu. Pan Zbroch zaznaczył, że był złożony zbiorowy sprzeciw mieszkańców do Wójta 
Gminy i do Przewodniczącego Rady.  

Przewodniczący Rady Gminy przytoczył dyskusję z początku sesji, kiedy zaznaczyli 
zasadność sporządzenia planów miejscowych dla całego terenu gminy.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił Pana Grzegorza Zbrocha, który był również 
radnym gminnym, dlaczego w przypadku uchwalania planu dla lasów i łąk w Skrzeszewie, 
Poddębiu czy Topolinie, za którymi Pan Zbroch nie wnosił sprzeciwu, a teraz jest przeciwny 
ochronie tych terenów przed zabudową mieszkaniową. Wtedy również mieszkańcy się 
sprzeciwiali. Wójt podkreślił, że tamte decyzje nie były błędne. Uchwalone wtedy plany są 
zgodne ze studium uwarunkowań.  

Pan Grzegorz Zbroch ad vocem nie zgodził się z opinią Wójta Gminy. Zwrócił uwagę, że na 
ulicy Janiny powstało duże osiedle, które jest na terenie zalewowym.  

Radny Edwin Zezoń zauważył, że Pan Zbroch reprezentuje tylko mieszkańców, którzy 
podpisali pismo i wyznaczyli Pana Zbrocha do reprezentowania. Poprosił o informacje co 



jest w planie takiego złego, że ci mieszkańcy nie chcą uchwały o tym planie. Radny Zezoń 
odniósł się również do argumentu, że właściciele działek nie wnosili o uchwalenie planu. 
Podkreślił, że każdy mieszkaniec będzie mógł zgłosić uwagi do projektu, które zostaną 
rozpatrzone.  

Radny Rafał Donarski podkreślił, że nie ma możliwości prawnych by mieszkańcy decydowali 
o czy plan miejscowy zostanie sporządzony czy nie. Mieszkańcy mogą zgłaszać uwagi do 
planu. Radny Rafał Donarski poparł wypowiedź radnego Zezonia.  

Pan Grzegorz Zbroch pokreślił, że nie jest wnioskodawcą a przedstawicielem mieszkańców, 
którzy zgłaszają protest na przystąpienie do sporządzenia tego planu.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odniósł się do dyskusji podkreślił, że ma na celu ochronę 
terenu tego obszaru. Poprosił o odpowiedź na pytanie, czym różni się ten teren od terenów, 
dla których uchwalono już plany, gdzie wskazano je jako terenu łąk, pastwisk czy lasów. 
W tym przypadku, przedstawiono informacje, że będzie to rezerwat. Wójt przedstawił 
również informacje jak wyglądało spotkanie z mieszkańcami, podczas którego mieszkańcy 
zgłaszali swoje obawy.  

Radny Edwin Zezoń podkreślił, że w studium uwarunkowania jest jasno określony kierunek 
rozwoju gminy. Wyraził poparcie dla słów Wójta o konieczności podjęcia tego planu.  

Przewodniczący Rady Gminy odniósł się do dyskusji. Zaproponowałby odbyło się spotkanie 
z mieszkańcami, podczas którego radni wysłuchają argumentów właścicieli działek, jak 
również będą mogli przedstawić argumenty jakimi kieruje się rada na podjęcie tego planu.  

Radna Dorota Sarna poparła propozycje Przewodniczącego Rady Gminy, by zorganizować 
jedno spotkanie dla mieszkańców wszystkich miejscowości.  

Sołtys wsi Sikory – p. Stanisław Serek poinformował, że w Sikorach w większości są tereny 
zalewowe, podjęcie dobrego planu zagospodarowania pozwoli uniknąć kataklizmu jakim 
jest powódź oraz zachować cenne przyrodniczo tereny.  

Ad. 22. Zamknięcie obrad XLVI sesji Rady Gminy Wieliszew. 

O godz. 16.05 Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział i zakończył obrady.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:    Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

Anna Ziółkowska                     Marcin Fabisiak 

 


